



**Independent
Media Arts Alliance**
Alliance des arts
médiatiques indépendants

Press release

Traduction française ci-dessous

Monday, March 3rd, 2014 / For Immediate Release

IMAA TIDAL FORCE 2014 - National Media Arts Summit: June 8-11 – Halifax, Nova Scotia

MONTREAL - The Independent Media Arts Alliance (IMAA) is pleased to present **Tidal Force - National Media Arts Summit** bringing together close to 150 arts administrators representing organizations from across Canada.

The conference will focus on the artistic, political, and social elements that are representative of current media arts practice inclusive of film, video, audio, and new media. By focusing on the current climate of change and flux the sector finds itself in, the summit aims present new organizational and collectives models and initiatives. It will feature four days of artistic programming, panel discussions and will be the launching pad for the first ever [National Media Arts Prize](#), a national biennial cash award to be presented at a gala celebration.

The **Tidal Force** summit will empower media artists and cultural workers to be influential leaders in the shaping of Canada's arts and cultural scene.

- Registration starts now. Visit the website and sign-up for the e-mailing list to receive registration and other updates: tidalforce.ca.
- Please also view the [Tidal Force 2014 Program Guide & Website Advertising Rate Sheet](#) for information on advertising during the summit.

For more information please contact:

Mercedes Pacho, Interim National Director

info@imaa.ca

Greg Morris-Poultney, Coordinator

gregorymorrispoultney@gmail.com

***Tidal Force** is produced in partnership with the Halifax Independent Filmmakers Festival (HIFF), the Centre for Art Tapes (CFAT) the Atlantic Filmmakers Cooperative (AFCOOP), and the National Indigenous Media Arts Alliance of Canada (NIMAC). The summit will focus on the artistic, political, and social elements that are representative of current media arts practice inclusive of film, video, audio and new media. It will consist of artistic programming, panels, and workshops, and will be the launching pad for the first Canadian Independent Media Arts Prize, a biennial award to be presented during a media arts gala during the conference.*

AFCOOP recognizes the support of Province of Nova Scotia. We are pleased to work in partnership with the province to develop and promote our cultural resources for all Nova Scotians.

Communiqué de presse

Pour diffusion immédiate

Lundi 3 mars 2014

**Le Sommet national des arts médiatiques TIDAL FORCE 2014 : du 8 au 11 juin –
Halifax, Nouvelle-Écosse**

MONTRÉAL - L'Alliance des arts médiatiques indépendants (AAMI) est heureuse de vous présenter **Tidal Force – le sommet national des arts médiatiques** qui rassemblera près de 150 administrateurs culturels représentant les organisations du Canada.

La conférence mettra l'accent sur les éléments artistiques, politiques et sociaux qui sont représentatifs des pratiques actuelles en arts médiatiques comprenant le film, le son, la vidéo et les arts numériques. En mettant l'accent sur les évolutions et les changements perpétuels qui décrivent le mieux cette période, le sommet présentera de nouveaux modèles d'organisations, de collectifs et d'initiatives. Quatre jours de programmations artistiques, de tables rondes qui permettront d'inaugurer le premier [prix national des arts médiatiques](#), un prix qui sera présenté lors de la cérémonie de gala au cours de la conférence.

Le sommet **Tidal force** permettra aux artistes en arts médiatiques et aux travailleurs culturels de continuer à être des chefs de file influents dans le façonnement des arts au Canada.

- Les inscriptions débutent dès maintenant. Visitez le site internet et inscrivez-vous à la liste de diffusion pour recevoir les dernières nouvelles : tidalforce.ca.
- Veuillez également consulter le guide [Tidal Force 2014 et la grille tarifaire des publicités](#) offertes pendant le sommet.

Pour plus d'informations veuillez contacter :

Mercedes Pacho, directrice nationale par intérim

info@imaa.ca

Greg Morris-Poultney, coordonnateur

gregorymorrispoultney@gmail.com

Tidal force est produit en partenariat avec le Festival des cinéastes indépendants d'Halifax (HIFF), le Centre Art Tapes (CFAT) la Coopérative des cinéastes de l'Atlantique (AFCOOP), et l'Alliance nationale des arts médiatiques autochtones du Canada (NIMAC). Le sommet portera sur les éléments artistiques, politiques et sociaux qui sont représentatifs de la pratique actuelle en arts médiatiques inclusives au film, à la vidéo, l'audio et aux arts numériques. Le programme sera composé de panels de discussions et d'ateliers, et servira au lancement du premier [prix national des arts médiatiques](#), un prix biennuel qui sera présenté pendant la conférence lors d'un gala en arts médiatiques.

AFCOOP reconnaît le soutien de la province de la Nouvelle-Écosse. Nous sommes heureux de travailler en partenariat avec la province pour développer et promouvoir nos ressources culturelles pour tous les Néo-Écossais.